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Protokół NR L/2023 

z obrad L sesji Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 23 sierpnia 2023 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 13:00, zakończono o godzinie 16:00 

Proponowany porządek obrad L sesji Rady Gminy Bądkowo: 

1. Otwarcie L sesji Rady Gminy Bądkowo i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy Bądkowo z dnia  27 lipca 2023 roku. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji XLVIII sesji Rady Gminy Bądkowo z dnia 13 lipca 2023 

roku. 

5. Informacja z działalności Wójta Gminy Bądkowo w okresie między sesjami. 

6. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bądkowo na lata 2023-2030 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

7. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Bądkowo na  rok 2023 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

8. Przedstawienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Kujawsko - Pomorskiego 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

9. Przedstawienie projektu uchwały w  sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego 

a) dyskusja,  



str. 2 

 

b) podjęcie uchwały. 

10. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  ustalenia 

wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dzieci w Klubie 

Dziecięcym „Chatka Puchatka” w Bądkowie 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

11. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia „Gminnego Programu Opieki 

nad Zabytkami Gminy Bądkowo na lata 2023-2026” 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

12. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie  określenia zasad udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

13. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/234/2022 

Rady Gminy Bądkowo z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Bądkowo na lata 2022- 2025. 

a) dyskusja, 

b) podjęcie u uchwały. 

14. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki 

Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN KUJAWY spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 
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15. Przedstawienie projektu w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej, 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

16. Przedstawienie sprawy dotyczącej skargi w sprawie dodatku węglowego. 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie obrad L sesji Rady Gminy Bądkowo. 

Przyjęty porządek obrad L sesji Rady Gminy Bądkowo: 

1. Otwarcie L sesji Rady Gminy Bądkowo i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy Bądkowo z dnia  27 lipca 2023 roku. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji XLVIII sesji Rady Gminy Bądkowo z dnia 13 lipca 2023 

roku. 

5. Informacja z działalności Wójta Gminy Bądkowo w okresie między sesjami. 

6. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bądkowo na lata 2023-2030 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

7. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Bądkowo na  rok 2023 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

8. Przedstawienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Kujawsko - Pomorskiego 

c) dyskusja, 
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d) podjęcie uchwały. 

9. Przedstawienie projektu uchwały w  sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego 

c) dyskusja,  

d) podjęcie uchwały. 

10. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  ustalenia 

wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dzieci w Klubie 

Dziecięcym „Chatka Puchatka” w Bądkowie 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

11. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia „Gminnego Programu Opieki 

nad Zabytkami Gminy Bądkowo na lata 2023-2026” 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

12. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie  określenia zasad udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

13. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/234/2022 

Rady Gminy Bądkowo z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Bądkowo na lata 2022- 2025. 

c) dyskusja, 

d) podjęcie u uchwały. 
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14. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki 

Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN KUJAWY spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

15. Przedstawienie projektu w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej, 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

16. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi na działalność 

Kierownika GOPS w Bądkowie Wojewodzie Kujawsko – Pomorskiemu 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie obrad L sesji Rady Gminy Bądkowo. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności sołtysów stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo Pani Elżbieta Figas dokonała otwarcia L sesji Rady 

Gminy Bądkowo i przywitała wszystkich obecnych radnych, Sekretarza Gminy, Skarbnika 

Gminy, radcę prawnego Urzędu Gminy w Bądkowie, sołtysów, pracowników obsługujących 

sesję a także wszystkich oglądających transmisję sesji.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych z prośbą o zalogowanie się na 

urządzeniach w celu sprawdzenia obecności, po czym stwierdziła, że ustawowy skład rady 

wynosi 15 osób, obecnych jest 9 radnych, co stanowi pełne quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 
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Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła oznajmiła, że w punkcie 16 porządku obrad jest 

przedstawienie sprawy dotyczącej skargi w sprawie dodatku węglowego i  zwróciła się do radcy 

prawnego z prośbą o wyjaśnienie, dlaczego nie jest to projekt uchwały tylko jako 

przedstawienie sprawy. 

Radca prawny urzędu wyjaśnił, że na komisji skarg, wniosków i petycji po zapoznaniu się ze 

skargą uznano, że jest to zadanie zlecone przez Wojewodę  i komisja postanowiła 

rekomendować Państwu przekazanie skargi do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego do 

rozpatrzenia, bez potrzeby podejmowania uchwały a poprzez przegłosowanie tego i wpis do 

protokołu. Nie mniej jednak dwa dni temu poproszono go o przygotowanie projektu uchwały i 

taki projekt został przez niego przygotowany,  jeśli państwo uznają, że ma być to w postaci 

uchwały wówczas należałoby zmienić porządek sesji i taką uchwałę do porządku obrad sesji 

wprowadzić. 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska stwierdziła, 

ze tym posiedzeniu komisji o którym mówił radca, była obecna również Przewodnicząca Rady 

Gminy Pani Elżbieta Figas, która  pewnie pamięta, że  komisja przy współudziale radcy 

prawnego postanowiła, ze sprawa ma być rozstrzygnięta uchwałą rady gminy i rzeczywiście 

poproszono radcę o przygotowanie projektu uchwały. Radna oznajmiła, że nie wie co się 

wydarzyło i skąd ta zmian, ponieważ ustalenia były inne. 

Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo potwierdziła stanowisko komisji wyrażone w 

wypowiedzi radnej Pani Agnieszki Sobieckiej – Podlewskiej. 

Radca prawny Urzędy Gminy Pan Tomasz Rolirad wyjaśnił, że z tego wynika, że nastąpiło 

nieporozumienie, ponieważ  zrozumiał, iż rozstrzygnięcie komisji ma być w postaci uchwały a 

nie z rozumiał tego, że Państwo jako komisja życzą sobie, aby rada podjęła uchwałę. Uchwałą 

jest przygotowana i jeśli rada lub komisja uzna, że ma być to w postaci uchwały to 

wprowadzimy do porządku obrad poprzez przegłosowanie zmiany. 

Radna Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewsa oznajmiła, że komisja dziś się nie zbierze a 

ponadto komisja jasno w tym temacie się już wypowiedziała, dlatego radna złożyła wniosek o 

zmianę puntu 16 porządku obrad aby jego treść brzmiała następująco: 

„Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi na działalność Kierownika 

GOPS w Bądkowie Wojewodzie Kujawsko – Pomorskiemu 
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a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

Radny Pan Roman Kaszubski poparł wniosek radnej Pani Agnieszki Sobieckiej – Podlewskiej 

dotyczący zmiany zapisu punktu 16 porządku obrad sesji. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek radnej dotyczący zmiany 

punktu 16 porządku obrad  o treści jw. 

W głosowaniu udział brało 9 radnych, za przejęciem wbiosku głosowało 9 radnych, głosów 

przeciwnych i „wstrzymujących się nie było. Wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia wniosku dotyczącego zmiany porządku obrad 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad porządkiem obrad po wprowadzeniu 

zmian. 

W głosowaniu udział brało 9 radnych, „za” przyjęciem porządku obrad głosowało 9 radnych, 

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. Porządek obrad po wprowadzeniu 

zmian został przyjęty. Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania, który jest 

dostępny w BIP Gminy Bądkowo z sesji  nr XLIX z dnia 27 lipca 2023 roku. 

W głosowaniu udział brało 9 radnych, „za” przyjęciem protokołu nr XLIX sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 27 lipca 2023 roku głosowało 9 radnych, głosów „przeciwnych”  

i „wstrzymujących się nie było. Protokół nr XLIX został przyjęty. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia protokołu nr XLIX z dnia 27 lipca 2023 roku 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad.4 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania, który jest 

dostępny w BIP Gminy Bądkowo z sesji  nr XLVIII z dnia 13 lipca 2023 roku. 
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W głosowaniu udział brało 9 radnych, „za” przyjęciem protokołu nr XLVIII sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 13 lipca 2023 roku głosowało 9 radnych, głosów „przeciwnych”  

i „wstrzymujących się nie było. Protokół nr XLVIII został przyjęty. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia protokołu nr XLVIII z dnia 13  lipca 2023 roku 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad.5 

Na obrady sesji dołączył radny Pan Marek Jankowski – obecnych 10 radnych. 

Wójt Gminy przedstawił informację z działalności Wójta Gminy Bądkowo w okresie między 

sesjami.  

Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2023 – 2030 i otworzyła dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2023-2030. 

W głosowaniu udział brało 10 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych,  

głosów „przeciwnych” i  „wstrzymujących się” nie było  – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały nr L/362.2023 Rady Gminy Bądkowo 

z dnia  23 sierpnia roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo 

na lata 2023-2030 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 7 
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Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany  uchwały 

budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2023 i otworzyła dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b)  

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany  

uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2023. 

W głosowaniu udział brało 10 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych,  

głosów „przeciwnych” i  „wstrzymujących się” nie było  – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały nr L/363/2023 Rady Gminy Bądkowo 

w sprawie zmiany  uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2023 z dnia 23 sierpnia 2023 

roku w sprawie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Kujawsko - Pomorskiego i otworzyła dyskusję 

nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Radna Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska złożyła podziękowania radnemu Panu Adrianowi 

Hyży za jego upór, bo w pewnym sensie jest to dzięki niemu. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  dla Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

W głosowaniu udział brało 10 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych,  

głosów „przeciwnych” nie było i głosów „wstrzymujących się” nie było   – uchwała została 

podjęta.  
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Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia  uchwały nr L/364/2023 zmieniającej uchwałę 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  dla Województwa Kujawsko - Pomorskiego Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku  stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji na rzecz Powiatu Aleksandrowskiego i otworzyła dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Radny Pan Roman Kaszubski –oznajmiła, że należy się cieszyć, że jedna z dróg powiatowych  

na naszym terenie będzie remontowana  i w pełni popiera udzieleni dotacji. Radny stwierdził, 

ze cieszyłby się bardziej, gdyby powiat naprawił również drogę na jego terenie czyli w 

Toporzyszczewie Starym, tym bardziej że wcześniej było to obiecane. Radny zwrócił się z 

pytaniem, czy o przedmiotowym remoncie drogi zdecydował powiat, czy ta kwestia została 

uzgodniona z Panem Wójtem. 

Wójt Gminy przyznał, że stan dróg powiatowych na naszym terenie jest rzeczywiście w złym 

stanie, rozumie rozczarowanie radnego Pana Romana Kaszubskiego, ale mamy też drogi w 

gorszym stanie. Na tą drogę była ogromna presja społeczeństwa w tym były pisane petycje do 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim a gmina Bądkowo zdeklarowała się, że 

wykona projekt remontu tej drogi i rada gminy wyraziła w uchwale na to zgodę. Projekt zgodnie 

z umową został przedłożony Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

Uzyskano dofinansowanie na tą drogę z RFRS  w wysokości 50 procent, my ze strony gminy 

uczestniczymy w kosztach w wysokości 31 procent od połowy i koszty projektu które 

ponieśliśmy zostaną zwrócone. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji na rzecz powiatu Aleksandrowskiego. 

W głosowaniu udział brało 10 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych,  

głosów „przeciwnych” nie było, głosów „wstrzymujących się” nie było   – uchwała została 

podjęta.  
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Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały nr L/365/2023 Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 23 sierpnia 2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji na rzecz 

powiatu Aleksandrowskiego stanowi  załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 10 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie ustalenia maksymalnej opłaty za wyżywienie dzieci w Klubie Dziecięcym ”Chatka 

Puchatka” w Bądkowie i otworzyła dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b)  

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej opłaty za wyżywienie dzieci w Klubie Dziecięcym 

”Chatka Puchatka” w Bądkowie. 

W głosowaniu udział brało 10 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych,  

głosów „przeciwnych” nie było, 1 głos „wstrzymujący się”– uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały nr L/366/2023 Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej 

opłaty za wyżywienie dzieci w Klubie Dziecięcym ”Chatka Puchatka” w Bądkowie stanowi  

załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 11 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Bądkowo na lata 2023-2026 i otworzyła dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a)  

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

„Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Bądkowo na lata 2023-2026. 
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W głosowaniu udział brało 10 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych,  

głosów „przeciwnych” nie było, głosów „wstrzymujących się” nie było– uchwała została 

podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały nr L/367/2023 Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Bądkowo na lata 2023-2026 stanowi  załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad.12 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków i otworzyła dyskusję 

nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a)  

Dyskusji nie było. 

Ad. b)  

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zasad 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków. 

W głosowaniu udział brało 10 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych,  

głosów „przeciwnych” nie było, głosów „wstrzymujących się” nie było– uchwała została 

podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały nr L/368/2023 Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie  zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad.13. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXVI/234/2022 Rady Gminy Bądkowo z dnia 31 marca 2022r. w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
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Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Bądkowo na lata 2022-2025 i otworzyła dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a)  

Radny Pan Marek Jankowski zwrócił się z pytaniem, ile osób jest uzależnionych od alkoholu? 

Pani Anna Budziszewska  - Kierownik GOPS w Bądkowie wyjaśniła, że nie mamy takiej bazy 

danych i nie prowadzimy statystyk, ponieważ są to dane wrażliwe. 

Ad. b)  

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zmiany 

uchwały nr XXXVI/234/2022 Rady Gminy Bądkowo z dnia 31 marca 2022r. w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Bądkowo na lata 2022-2025. 

W głosowaniu udział brało 10 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych,  

głosów „przeciwnych” nie było,  1 głos „wstrzymujący się”– uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały nr L/369/2023 Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie  zmiany uchwały nr XXXVI/234/2022 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 31 marca 2022r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Bądkowo na lata 2022-2025 stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

Ad.14 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN KUJAWY spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością i otworzyła dyskusje nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a)  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kobusiński zwrócił się z pytaniem do 

przedstawiciela firmy powstającej, co w sytuacji, kiedy nie otrzymamy 3mln zł. 

dofinansowania, czy wtedy jako gmina nie przystępujemy do spółki? 

Przedstawiciel firmy wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości, abyśmy nie uzyskali tego 

dofinansowania. 
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Wiceprzewodniczący zwrócił się z pytaniem, jak te pieniądze będą dysponowane, bo zakłada 

że powstanie spółka i jakiś zarząd, który za darmo nie będzie pracował. Ponadto zwrócił się z 

pytaniem jak będą wydatkowane te środki w przyszłości na budowę tych domów  i jakie będą 

zabezpieczenia kredytów?. 

Przedstawiciel firmy wyjaśnił, że wkład danej gminy dotyczy tylko tej gminy, czyli inwestycji 

na danym gminy. Spółka zaciągając ten kredyt nie prosi rady gminy o dodatkowe 

zabezpieczenie  środków. Spółka zabezpiecza kredyty ale już we własnym zakresie. Firma płaci 

wynagrodzenie za 3 osoby powołane do składu rady nadzorczej z własnych również środków, 

bo dysponuje specjalnym funduszem. Faktycznym kosztem spółki będą pozostali członkowie 

rady nadzorczej.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się z pytaniem w jaki sposób będą podejmowane 

decyzje a mianowicie w jakie formie?. 

Przedstawiciel firmy udzielił odpowiedzi, że decyzje podejmuje prezes zarządu, rada nadzorcza 

w składzie trzy osobowym i grupa samorządowców wskazana przez Państwa, która najlepiej, 

aby była niezbyt duża, ponieważ wtedy będą większe koszty. Najważniejszym organem spółki 

jest zgromadzenie wspólników w tym Pan Wójt. Prezes firmy, jeśli nie ma poparcia rady 

nadzorczej, to nie może podjąć żadnej decyzji. 

Radny Pan Marek Jankowski zwrócił się z pytaniem co w przypadku upadłości firmy?. 

Przedstawiciel firmy wyjaśnił, że jest to spółka z ograniczoną odpowiedzialnością i nie 

przewiduje się upadłości firmy. Ponadto plany muszą powstać w tym samym czasie we 

wszystkich gminach i jest to maksymalny czas 2 lat a realizacja  to maksymalnie 5 lat. Będą to 

mieszkania o preferencyjnym sposobie wykupu. 

Radny Pan Adrian Hyży zwrócił się z pytaniem, czy umowa spółki jest już gotowa?. 

Przedstawiciel firmy poinformował, że wzór umowy jest ale umowa nie może być gotowa przed 

procesem powołania spółki. Jeżeli Rada umożliwi dziś wójtowi prowadzenie rozmów wówczas 

zaczyna się proces negocjacji umowy. Szkic umowy może zostać udostępniony. Treść umowy 

musi być zaakceptowana przez wszystkich wspólników i musi zostać jednogłośnie przez nich 

poparta.  

Radny Pan Marek Jankowski zwrócił się z pytaniem, czy czynsz w każdej gminie będzie taki 

sam?. 
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Przedstawiciel gminy wyjaśnił, że czynsz w każdej gminie  będzie różny i będzie to zależne od 

kosztów eksploatacji. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że  to spółka by pobierała czynsz i administrowała budynkiem, i nie 

podlegałoby to ustawie o mieszkaniowym zasobie gminy i wszystkim tym co się z tym wiąże. 

Ponadto byłby to wynajem z dojściem do własności.  

Przedstawiciel firmy wyjaśnił, że droga wykupu istnieje po 15 latach. 

Wójt Gminy poinformował, że inwestycja  powstanie na działce przy ulicy Wojska Polskiego, 

obok lecznicy, bo taka działka została wskazana. 

Radny Pan Adrian Hyży stwierdził, że jest oburzony, że bez uzgodnień społecznych mówią się 

już o przekazaniu działki pod budowę pod  przedmiotową inwestycje. Radny zaapelował, aby 

odrzucić w całości tą uchwałę na dzisiejszej sesji i przedyskutować tą kwestię z mieszkańcami, 

ponieważ dla radnego jest zbyt dużo znaków zapytania, w tym w sprawie ewentualnego 

dokapitalizowania spółki, czy też gruntów. 

Przedstawiciel firmy wyjaśnił, że sprawa dokapitalizowania spółki  jest decyzja wspólną i musi 

być to decyzja jednogłośna, jeśli chodzi o przekazanie gruntów to koncepcyjnie musi być 

wskazana, żeby sprawdzić, czy dana działka się do tego nadaje. 

Wójt Gminy oznajmił, że po to jest rada gminy, aby poprzez podejmowanie uchwały wyrażać 

wolę mieszkańców i rada składa się z 15 członków i nie wymagana jest jednomyślność przy 

podejmowaniu uchwały i Pan radny Hyży może być przeciwny. Wójt oznajmił, że nie stawia 

sprawy na ostrzu noża i nie wywiera presji. Ponadto Wójt Gminy wyjaśnił, że działka została 

wskazana jako potencjalna działka ale może zostać wskazana inna. 

Radny Pan  Adrian Hyży ponownie zaapelował do radnych, aby podejść do tego na spokojnie 

i najpierw przeprowadzić z mieszkańcami konsultacje  w tej sprawie. 

Pracownik Gminy Pani Agata Dąbek oznajmiła, że porządek obrad sesji został przyjęty i nad 

projektem uchwały należy głosować, ewentualnie uchwała nie zostanie podjęta ale procedura 

głosowania musi być. 

O godzinie 14:40 Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła krotką przerwę w obradach sesji. 

Po przerwie o godzinie 14:58 Przewodnicząca Rady Gminy wznowiła obrady L sesji Rady 

Gminy Bądkowo. Przystąpiono do realizacji porządku obrad  w składzie niezmienionym, tj. 

obecnych 10 radnych. 
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Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały  nr L/370/2023 Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki 

Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN KUJAWY spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

W głosowaniu udział brało 10 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 7 radnych,  1 głos 

„przeciwny”, 2 głosy „wstrzymujące się”– uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały nr L/370/2023 Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa KZN KUJAWY spółka z ograniczoną odpowiedzialnością stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad. 15. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku 

o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 

objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej i otworzyła dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b)  

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały  nr L/371/2023 Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

W głosowaniu udział brało 10 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych,  1 głos 

„przeciwny”, 1 głos „wstrzymujący się”– uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały nr L/371/2023 Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 



str. 17 

 

Ad.16 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekazania skargi na 

działalność Kierownika GOPS w Bądkowie – Wojewodzie Kujawsko – Pomorskiemu i 

otworzyła dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Radny Pan Roman Kaszubski w swojej wypowiedzi oznajmił, że przyjął wyjaśnienia radcy 

prawego i radnej Pani Agnieszki Sobieckiej – Podleskiej i nadal ma dylemat, czy to Wojewoda 

Kujawsko – Pomorski powinien rozpatrzyć skargę. W opinii radnego było to zadanie zlecone 

wójtowi gminy  i  rada gminy powinna rozpatrzyć sprawę. 

Radna Pani Ewa Lewandowska poparła stanowisko radnego Pana Romana Kaszubskiego i 

również stwierdziła, że skargę powinna rozpatrzeć miejscowa rada gminy. Wojewoda może 

odesłać nam tą skargę z powrotem. W opinii radnej komisja skarg wniosków i petycji powinna 

przygotować stanowisko i my jako rada powinniśmy zagłosować, czy skarga jest zasadna czy 

też nie.  

Członek Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bądkowo Pani Agnieszka Sobiecka 

– Podlewska ustosunkowała się do wypowiedzi radnej Pani Ewy Lewandowskiej i oznajmiła, 

że przepis art. 229 kodeksu postępowania administracyjnego wyraźnie mówi, że „jeżeli 

przepisy szczególne nie określają innych organów właściwych do rozpatrywania skarg, jest 

organem właściwym do rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności organów 

wykonawczych jednostek samorządu terytorialnego oraz kierowników powiatowych służb, 

inspekcji, straży i innych jednostek organizacyjnych w sprawach należących do zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej – wojewoda lub organ wyższego stopnia. W opinii 

radnej nie możemy zrobić inaczej, gdyż to wojewoda finansuje zadanie i on to sprawdza. Radna 

przypomniała, że sprawa ciągnie się już dość długo. Wojewoda za pewne poprosi o dokumenty 

i wyjaśnienia od Kierownika GOPS w Bądkowie i na podstawie tego zdaniem radnej Wojewoda 

rozstrzygnie zasadność skargi i tym samym skarga zostanie rozpatrzona. 

Radna Pani Ewa Lewandowska przypomniała, że Pan Roman Kaszubski poprosił o ponowne 

przeprowadzenie wizji lokalnej w obecności sołtysa, radnego  i Sekretarza Gminy i nie wie 

dlaczego ale tego nie zrobiono. 

Sekretarz Gminy przyznał, że pismo z prośbą o przeprowadzenie wizji lokalnej zostało przez 

niego przekazane Kierownikowi GOPS w Bądkowie jak również z prośbą o ewentualne 
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przeanalizowanie sprawy pod kątem zmian w przepisach, jednak uzyskał odpowiedź, że jest to 

nie możliwe. 

Radna Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska stwierdziła, że pracownicy gops-u mają swoje 

uprawnienia i nie jest tak, że każdy może komuś iść do domu i coś skontrolować. Radna ma 

nadzieję, że ta sprawa zostanie zakończona i rozstrzygnięta właśnie przez Wojewodę. 

Kierownik GOPS w Bądkowie – Pani Anna Budziszewska oznajmiła, że my jako pracownicy 

staramy się zawsze kierować literą prawa. Działania są obiektywne i  to nie jest tak, że u 

każdego w domu jest tak samo. Odrębność lokalowa musi obejmować szereg przesłanek. 

Kierownik GOPS przyjmie każdą decyzję Rady Gminy Bądkowo. 

Radny Pan Roman Kaszubski  uważa, że ustawa wymaga zmiany.  Ponadto radny zwrócił się 

z pytaniem do radcy prawnego, co w przypadku, gdybyśmy tej uchwały nie podjęli.? 

Radca prawny  stwierdził, że byłby to błąd prawny i w pełni zgadza się z radną Panią Agnieszką 

Sobiecką – Podlewską w sprawie decyzji o przekazaniu skargo do Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego, ponieważ mamy tu doczynienia  z właściwością wynikającą z przepisów prawa. 

W opinii radcy prawnego Państwo  jako rada sprowadzają sprawę do rozstrzygnięcia 

merytorycznego a kwestia skargi dotyczy tego, czy Kierownik postępował w sposób 

prawidłowy i czy wykonał swoje czynności zgodnie z przepisami ustawy. Radca prawny 

zaproponował przyjęcie uchwały poprzez przegłosowanie. 

Radna Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska oznajmiła, że przygotowała taki projekt uchwały 

i takie rozwiązanie rekomenduje radzie, i jeśli nie zostanie ona podjęta, wówczas nic więcej nie 

będziemy z tym robić, bo nie jesteśmy do tego kompetentni. 

Radca prawny przyznał, że to są rzadkie sytuacje i uchwała może zostać niepodjęta i 

pozostawiona sprawa jako nierozstrzygnięta ale wtedy skarżąca może domagać się 

rozstrzygnięcia wyżej pisząc skargę na radę gminy.  

Radny Pan Roman Kaszubski zwrócił się z pytaniem do Kierownika GOPS w Bądkowie, czy 

środki na dodatek węglowy były w jakiś sposób limitowane?. 

Kierownik GOPS w Bądkowie udzieliła odpowiedzi, że środki nie były limitowane. 

Radny Pan Roman Kaszubski zwrócił się z pytaniem do Pani Kierownik GOPS w Bądkowie, 

czy uważa ona, że zrobiono wszystko zgodnie z prawem, aby jak najwięcej gospodarstw 

domowych uzyskało dodatek węglowy. 
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Kierownik GOPS w Bądkowie uważa, że tak było. W tym przypadku był problem odrębności 

lokalu i to już zdefiniowane jest przesz ustawodawcę w ustawie.  

Radca prawny Pan Tomasz Rolirad stwierdził, ze nie byłoby tego, gdyby ustawodawca przyznał 

prawo odwołania się od decyzji negatywnej a nie jako informacja, od której nie można się 

odwołać.  

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że dużo zaniedbań wynikało z tego ich nie były ponadawane adresy 

nieruchomości i domy nie zostały nawet zainwentaryzowane. Fizycznie domy są ale w 

dokumentach nie widniały i nie można było nadać nawet numeru domu. Numery domów były 

nadawane, jak tylko była taka możliwość. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że pierwotnie było tak, że kto pierwszy złożył wniosek ten uzyskał 

dodatek węglowy. 

Ad. b ) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały  nr L/372/2023 Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie przekazania skargi na działalność 

Kierownika GOPS w Bądkowie – Wojewodzie Kujawsko – Pomorskiemu. 

W głosowaniu udział brało 10 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 5 radnych,  1 głos 

„przeciwny”, 4 głosy „wstrzymujące się”– uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały nr L/372/2023 Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie przekazania skargi na działalność Kierownika GOPS 

w Bądkowie – Wojewodzie Kujawsko – Pomorskiemu stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 17 

Radna Pani Ewa Lewandowska zwróciła się z pytaniem, czy zostało zorganizowane spotkanie 

Wójta Gminy z paniami KGW, o które został poproszony na czterdziestej ósmej sesji Rady 

Gminy Bądkowo. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie deklarował zorganizowania takiego spotkania a taka wolę 

deklarowała radna Pani Ewa Lewandowska. 

Wójt Gminy oznajmił, że środki na KGW zostały przekazane w postaci nagród praktycznie w 

sposób nieograniczony. 
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Radna Pani Ewa Lewandowska oznajmiła, że ogłoszony konkurs to zupełnie inna sprawa i w 

jej opinii zabrakło dialogu pomiędzy wójtem a paniami z KGW. 

Sekretarz Gminy  wyjaśnił, że konkurs na najpiękniejszy wieniec nie miał nic wspólnego z 

zaistniałą sytuacją. Dotychczas ogłaszany był konkurs na kwitnącą gminę, jednak ostatnio nie 

było już chętnych i nie było zgłoszeń, stąd postanowiono ogłosić konkurs na najpiękniejszy 

wieniec dożynkowy. 

Sołtys wsi Toporzyszczewo Stare Pani Monika Wróblewska zwróciła się z pytaniem, dlaczego 

nie jest robiony park w Toporzyszczewie?. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie jesteśmy w stanie zadowolić wszystkich,  aspiracje mieszkańców 

są coraz większe, został wybrany park w Bądkowie, ponieważ to tu właśnie jest centrum życia. 

przyjdzie czas i na park w Toporzyszczewie. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił też, że jest problem z ujawnieniem prawa własności i mamy dużo 

takich nieruchomości  i nie wszystko jest ujęte w rejestrze zabytków. 

Radna Pani Ewa Lewandowska oznajmiła, że wójt Gminy Lubanie wystąpiła kiedyś z 

propozycją o dofinansowanie drogi w wysokości 50% i jest to droga, która znajduje się na 

naszym gruncie, przy której z jednej strony mieszkają mieszkańcy z naszej gminy a z drugiej 

strony mieszkańcy gminy Lubanie, w związku z tym radna zapytała jak ta sprawa wygląda? 

Wójt Gminy Bądkowo wyjaśnił, że została udzielona odpowiedź, i decyzja ta jest w 

kompetencjach rady a bez zgody rady gminy nic nie zostanie zdeklarowane. Sprawa ponadto 

będzie rozpatrywana w przyszłorocznym budżecie. 

Radny Pan Roman Ciesielski poinformował, że gospodarstwa do pięciu hektarów mogą 

korzystać z ryczałtu, który będzie przez przeliczany i wtedy można zobaczyć, czy jest to 

korzystniej i czy warto z tego korzystać, czy jednak pozostać przy schematach. 

Przewodnicząca Rady Gminy i Wójta Gminy Bądkowo zaprosili sołtysów na dożynki gminne, 

które odbędą się w najbliższą niedzielę o godzinie 13:00. 

Radna Pani Ewa Lewandowska zwróciła się z pytaniem, czy była puszczone jakieś kurendy w 

sprawie ogłoszonego konkursu dożynkowego?. 

Pracownik UG w Bądkowie Agata Dąbek wyjaśniła, że od pięciu lat, kiedy zajmuje się 

konkursami, to nigdy nie były wysyłane kurendy. W zeszłym roku było bardzo duże 

zainteresowanie, ponieważ wpłynęło około 10 zgłoszeń. Informacja o konkursie jest 
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zamieszczana w internecie, ponadto zawsze poinformowani są wszyscy radni i zgłoszenia 

dotychczas były. W tym roku nie wpłynęło żadne zgłoszenie na konkurs pn. kwitnąca gmina”, 

dlatego w tym roku, po raz pierwszy zdecydowano, że zostanie ogłoszony konkurs dożynkowy 

i kilka zgłoszeń już wpłynęło. 

Radna Pani Mirosława Pawlak zwróciła się z pytaniem, czy na rok 2023 będzie tylko pięć lamp 

solarnych, czy więcej?. 

Wójt Gminy oznajmiał, że nie tylko 5 lamp, ale 700 lamp sodowych zostanie wymienionych 

na lampy ledowe i będą znacznie tańsze w eksploatacji. Co roku jest kupowane kilka nowych 

lamp. 

Ad.18 

Wobec zrealizowanego porządku obrad o godzinie 16:00 Przewodnicząca Rady Gminy 

Bądkowo zamknęła obrady L sesji Rady Gminy Bądkowo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządził:  
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10.

11.

12.

13.

14.

15.

Lewandowska Ewa

Machalski Marian

ZA

nie głosował

ZA

ZA

nie głosował

nie głosował

ZA

ZA

ZA

nie głosował

nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka

Suchara Ryszard

Wiśniewski Ryszard

Załącznik nr 4 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

4. Zmiana pkt 16 porządku obrad

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

GŁOSOWAŁO:

Ciesielski Roman

Figas Elżbieta

Grzegórski Piotr

Imię i nazwisko Jak głosował

ZA

ZA

nie głosował

ZA

Pasiński Henryk

Pawlak Mirosława

Pietrzak Tomasz

Hyży Adrian

Jankowski Marek

Kaszubski Roman

Kobusiński Piotr
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9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Machalski Marian nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek nie głosował

Kaszubski Roman ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz nie głosował

Ciesielski Roman ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

5. Przyjęcie porządku obrad

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Załącznik nr 5 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku
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15. Wiśniewski Ryszard nie głosował

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Machalski Marian nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława ZA

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Figas Elżbieta ZA

Załącznik nr 6 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

6. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy Bądkowo z dnia  27 lipca 2023 roku

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Kaszubski Roman ZA

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek nie głosował
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Załącznik nr 7 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

7. Przyjęcie protokołu z sesji XLVIII sesji Rady Gminy Bądkowo z dnia 13 lipca 2023 roku

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek nie głosował

Kaszubski Roman ZA

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował
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9. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2023-

2030

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 9 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował
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10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na  rok 2023

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 10 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował
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11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Kujawsko - Pomorskiego

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 11 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował
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12. Uchwała w  sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji na rzecz Powiatu 

Aleksandrowskiego

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 12 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował
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Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian WSTRZYMAŁ SIĘ

Załącznik nr 13 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

13. Uchwała w sprawie w sprawie ustalenia maksymalnej opłaty za wyżywienie dzieci w Klubie 

Dziecięcym „Chatka Puchatka” w Bądkowie.

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian nie głosował

Wiśniewski Ryszard nie głosował
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Ciesielski Roman ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Załącznik nr 14 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

14. Uchwała w sprawie  przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Bądkowo 

na lata 2023-2026”

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Kaszubski Roman ZA

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował
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Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Załącznik nr 15 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

15. Uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława ZA
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Załącznik nr 16 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/234/2022 Rady Gminy Bądkowo z dnia 31 

marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Bądkowo na lata 2022- 

2025.

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman WSTRZYMAŁ SIĘ

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława ZA
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Załącznik nr 17 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

Figas Elżbieta WSTRZYMAŁ SIĘ

Grzegórski Piotr ZA

Hyży Adrian nie głosował

Jankowski Marek PPRZECIW

Kaszubski Roman ZA

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN 

KUJAWY spółka z ograniczoną odpowiedzialnością

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman WSTRZYMAŁ SIĘ

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka nie głosował

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard ZA

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa WSTRZYMAŁ SIĘ

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława nie głosował
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Załącznik nr 18 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

Dzieńska Ewa ZA

Figas Elżbieta nie głosował

Grzegórski Piotr PPRZECIW

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

18. Uchwała w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman WSTRZYMAŁ SIĘ

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Kaszubski Roman ZA

Kobusiński Piotr ZA

Machalski Marian nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława ZA
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Załącznik nr 19 do Protokołu nr L/2023 z obrad L sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 23 sierpnia 2023 roku

Dzieńska Ewa ZA

Figas Elżbieta nie głosował

Grzegórski Piotr PPRZECIW

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek WSTRZYMAŁ SIĘ

19. Uchwała w sprawie przekazania skargi na działalność Kierownika GOPS w Bądkowie 

Wojewodzie Kujawsko-Pomorskiemu

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman WSTRZYMAŁ SIĘ

Pietrzak Tomasz nie głosował

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Kaszubski Roman ZA

Kobusiński Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ

Machalski Marian nie głosował

Pasiński Henryk nie głosował

Pawlak Mirosława WSTRZYMAŁ SIĘ


